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Jeg genopstiller til regionsbestyrelsen.  

Jeg blev færdiguddannet i 2000. Jeg startede karrieren på Fåborg sygehus, hvor jeg var tilknyttet 

både den håndkirurgiske afdeling og den neurologiske afdeling. Derefter fik jeg arbejde i det, der i 

dag hedder Kerteminde kommune, hvor jeg startede med både træning og sagsbehandling. I dag 

har jeg kun sagsbehandling, hvor mit speciale er handicapbiler. 

Jeg startede mit fagpolitiske arbejde i 2006, hvor jeg var ambassadør for ETF i forbindelse med 

kommunesammenlægningen. Siden 2007 har jeg været TR for flere fagområder. Jeg har tidligere 

siddet i HU, og er i dag fortsat en del af FMU og LMU. Jeg har i flere år også været en del af ETF 

både i regionsbestyrelsen og i Repræsentantskabet. Jeg har derfor god erfaring med arbejdet. 

Jeg motiveres af det enormt meningsfulde fagfællesskab vi har i regionsbestyrelsen. De drøftelser 

vi har i forhold til at finde frem til bl.a. aktiviteter for medlemmerne, så vi rammer flest muligt, og 

der hvor vi kan mærke der rører sig noget vi skal gribe.  

Jeg er særligt optaget af at vi skal trives i vores job, idet vi skal være længere tid på arbejdsmarke-

det. Der er forskel på om man er 60 eller næsten 70 år når man stopper og der er forskel på hvem 

vi er, og hvordan vi har arbejdet. 

Ergoterapeuter er en del af løsningen, og det skal vi blive ved med at være! 


